

**Lindungi Keluarga
Anda di Setiap
Perjalanan dengan
Pelan Perlindungan
Fleksibel!**

Takaful *myTravel* PA

Nikmati plan perlindungan yang terbaik untuk percutian domestik dan antarabangsa bersama Takaful *myTravel* PA. Perlindungan sehingga RM500,000!

Takaful myTravel PA

Untuk perlindungan percutian dan perjalanan yang tenang, menyeluruh dan mampu milik, pilihlah **Takaful myTravel PA**, rakan percutian dan perjalanan anda.

 <p>BANTUAN 24/7 Menyediakan 24/7 bantuan kecemasan perubatan dan perjalanan seluruh dunia*. Hubungi talian hotline kami di: +603-7628 3905.</p>	 <p>PERLINDUNGAN YANG TINGGI Perlindungan kemalangan diri dan perubatan sehingga RM500,000.00 serta elaun hospital sehingga RM10,500.00 untuk perjalanan luar negara.</p>	 <p>PERLINDUNGAN KESULTAN PERJALANAN LAIN Perlindungan untuk penerbangan yang tertunda, terlepas sambungan atau dibatalkan \geq 6 jam dan perlindungan untuk kelewatan atau kehilangan bagasi/barangan peribadi sehingga RM7,500.00.</p>
 <p>TANPA HAD** Manfaat pemindahan perubatan, penghantaran pulang yang diawasi secara perubatan dan penghantaran pulang jenazah tanpa had.</p>	 <p>MAMPU MILIK Menyediakan sehingga 34 jenis manfaat dengan sumbangan mampu milik dari serendah RM35.00*** seorang.</p>	

Nota:

* Kecuali negara-negara yang dikenakan sekatan: Afghanistan, Belarus, Cuba, Iran, Korea Utara, Rusia, Syria, Ukraine dan Venezuela.

** Terpakai untuk pelan antarabangsa sahaja; pelan domestik had sehingga RM50,000.00.

*** Berdasarkan Pelan Individu (Perak) dan perjalanan dalam Wilayah 1 selama 5 hari. Sumbangan tidak termasuk duti setem RM10 dan 8% cukai perkhidmatan.

Kelayakan

1. Warganegara Malaysia;
2. Pemastautin tetap Malaysia; atau
3. Pemegang pas pekerjaan / permit kerja di Malaysia;
4. Berumur sehingga 80 tahun; dan
5. Kanak-kanak mestilah berumur antara 30 hari dan 18 tahun atau sehingga 23 tahun jika belajar sepenuh masa di institusi pengajian tinggi yang diiktiraf.

Risalah ini hanya untuk maklumat umum dan bukan merupakan kontrak bagi produk ini. Anda dinasihatkan untuk merujuk kepada Lembaran Pendedahan Produk dan Sijil untuk maklumat terperinci berkenaan ciri-ciri penting, manfaat, sumbangan, pengecualian, terma dan syarat produk bagi memahami dengan lebih baik sebelum menyertai produk ini.

Diuruskan oleh:



Syarikat Takaful Malaysia Am Berhad 201701032316 (1246486-D) ("Takaful Malaysia") Tingkat 27, Blok Annex, Menara Takaful Malaysia, No. 4, Jalan Sultan Sulaiman, 50000 Kuala Lumpur. | Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak adalah dilindungi oleh Perbadanan Insurans Deposit Malaysia (PIDM) sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans ("TIPS") PIDM atau hubungi Takaful Malaysia atau PIDM (layari www.pidm.gov.my/my).



Tertakluk kepada terma dan syarat. Sila layari laman web Bank Muamalat Malaysia Berhad untuk maklumat lanjut.